
 

 

Referat for bestyrelsesmøde, 29 februar 2024. kl 19:30 – 21:30 

Deltagere: Thomas, Jakob, Per, Bo, Palle, Ulla – Afbud: Frank 

 

1. Referat fra sidste møde – godkendelse 

Referatet er enstemmigt godkendt. 

 

 
2. Kort orientering fra haldriften. 

Liste fra Iben: 

Gulvvasker i fitness til rep – kommer i løbet af denne uge. Den er dårlig at bruge, gulvet bliver renere 

hvis man selv gør det. 

Rep af tag færdiggjort. 

Buler og fugt under gulvet i fitness, samt døre gaber i fitness, Iben er i kontakt med Asger og 

kommunen. 

Aftale om afhentning af fritureolie – Daka afhenter til billige penge. 

Ny beholder på opvasker – BWT anlæg der fjerne kalk 

Tøj fra glemmekassen er indleveret til genbrug. 

Skiftet filtre i ventilationsanlægget. 

It-kursus afsluttet – det har været godt, ifølge Iben 

Iben var med til fællesmødet under IF, sammen med Thomas. 

IF ønsker at der bliver kigget på låsene på bænkene, de er slidte, så man bare kan åbne dem uden 

brug af nøgle. Det samme gælder køleskabe der skal kunne aflåses – jævnfør sundhedsmyndighederne. 

Iben har spurgt indtil hvor langt frem i tiden man må booke cafeteriet/hallen – Per kigger ind i det. 

  

 

3. Budget og økonomi, "Per " 
Der er brugt meget tid på regnskabet, revisor får det tilsendt førstkommende weekend. 
Regnskabet ser fornuftigt ud, der er chance for et lille +. God og stabil økonomi, alle er 
velkomne til at kigge nærmere på regnskab/budget.  
Hallen har 3 konti, indbetalingerne er blandet sammen fra både kontingent/cafe/indsamling.  
Cafeen har haft en rigtig fin omsætning det første år den har kørt. 
Vi kan begynde så småt at tage stilling til om vi skal bruge lidt penge på nye ting og sager, 
når regnskabet foreligger. 
 
 

4. Orientering fra kommunen, myndigheder og bevillinger "Per " 
Genopretningspuljen fra 2025 er flyttet til 24 – ønsker der kunne være at arbejde videre 
med: 
Opdatering af omklædningsrum – fliser/blandingsbatterier/toiletter 
Opbevaringsrum 
Lydlofter i cafe. 
Opdatering af indgangsparti. 
Skinnesystem til net, trænger til opdatering. 
Per indsender tilbud på opdatering af indgangsparti og dobbeltdage d. 1/3-24 
 
  

 



 

               5.     Orientering fra Idrætsforeningen, Hjemmeside, Facebook, mail, unge redaktionen           
                        og it "Palle"  
Intet nyt fra ungeredaktionen – de har dog lavet en lille video vedr. ”store hoppedag” 
Mailsignatur vedr. ferie er under oprettelse. 
Hjemmesiden halter lidt. 
Fællesmøde med IF – største problem er bænkene som tidligere omtalt. 
Mangler viden om nøgle til rengøringsrummet ligger i nøgleskab. 
Flere aktiviteter er startet op i V. Nebel – bl.a. Basket – minihåndbold. 
Intet nyt omkring deres nøgle/låsesystem – vi afventer tilbagemelding, de arbejder på at 
indhente tilbud på deres eget system, så ØSVN-hallen ikke skal blandes ind i det. 
Der skal laves ny hjemmeside til IF. 
 

 

6. Orientering fra skolen, Sponsorater "Frank"  
Frank ikke til stede, så intet at berette. 
 

 

7. Orientering fra cafe udvalg, rengøringsopfølgning, udlejning "Ulla"  
Cafeudvalget er i gang med at planlægge ny fest d. 26/10-24 – der arbejdes pt. på budget og 
om der skal være live-musik eller ej. 
Tænk over om der skal forudbetales for maden. 
Fuld gang i Krea-cafe – 25 deltagere sidst. 
Helle, fra genbrugs-krea (Gravens) har spurgt om muligheden for at lave en workshop – 
50kr pr. person. 
Vi stiller gerne lokaler til rådighed, dog, hvis det er kommercielt skal der betales leje af 
lokaler. 
 
Per sletter udlejningspriser vedr. bestik/borde/stole og lign. 
 

 

               8.     Status projekter/udvikling/emner 

 

· Status på ventilation i cafe 
Projektet skulle være sat i gang, han er dog ikke blevet set endnu. 
  

 
                  · Status på renovering af branddøre og indgang  
 Per indsender tilbud til kommunen vedr. renovering af ovennævnte. Vi har fået 
  
 Fra Ødsted Tømrer – hvis der bliver bevilliget penge fra kommunen, sættes  
 Projektet i gang. 
 

 

· Status på leje priser på hal/cafe  
Per sletter som nævnt ovenforstående priser. 
Vi skal være enige om hvor vores prisleje skal ligge – skal vi lægge os i 
kølvandet på forsamlingshusene, eller skal vi ligge lidt lavere for at trække folk 
til. 
Vi blev enige om at der skal tages en beslutning til næste møde. 
 
 
 
 
 



 

·Status på Container  
Containeren er bestilt og Per skal til Klakring for at kigge på den inden endeligt 
køb. Tvivl om hvor den skal stå – måske en ide at få det afklaret inden levering, 
da den skal leveres med kranbil og nok ikke nem at flytte efterfølgende 
 

                        . Musikanlæg i cafe     

 Højtalere sættes op igen – ligger på loftet – skal bare op og  

 

 . Tv i cafeen 

Der skal betales licens så snart der kommer noget op der er fastmonteret – hvis 

der er  tale om et lærred, så må man gerne. 

Jakob undersøger muligheden for et højere stativ til et 75” fjernsyn 

 

  . Mere opsyn med cafeteriet  

 Palle har købt nye kameraer der bliver hængt op i dag/eller taget stilling til hvor de skal  

 Hænge 

 
 

9. Indkomne forslag emner 
Ingen forslag 
 

 

 

10. Evt. 
Der er indgået aftale med Heidi købmand om at der gives 10% rabat på 
fremtidige indkøb – der bliver pakket varer ved storkøb. 
 
Halbal-udvalget vil gerne have nogle lyskæder indkøbt – der findes priser og 
vi kigger ind i det. 
 

 

                 Krea cafe 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Møde plan 

 

2022/2023 ugedag  kl emne 

11. maj 2023 torsdag  19:30 Bestyrelsesmøde, konstituerende 

15. juni 2023 Torsdag  
19:30 Bestyrelsesmøde 

10. august 2023 Torsdag  
19:30 Bestyrelsesmøde 

29. august 2023 Tirsdag  
 

Cirkus 

21. september 2022 torsdag   
19:30 

Bestyrelsesmøde 

7., oktober 2023 
Lørdag 

 
 

Halbal 

2. november 2023 
torsdag 

 
19:30 

Bestyrelsesmøde 

14. december 2023 
torsdag 

 
19:30 

Bestyrelsesmøde 

18. januar 2024 
torsdag 

 
19:30 

Bestyrelsesmøde 

29. februar 2024 
torsdag 

 
19:30 

Bestyrelsesmøde 

16. marts 2024 
Lørdag 

 
18:00 

Nytårskur/hjælperfest 

4., april 2024 
torsdag 

 
19:30 

Bestyrelsesmøde 

25. april 2024 
torsdag 

 
19:30 

Generalforsamling 

     

 

 

 


